
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 30. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 20

Hvad kan ministeren oplyse, om den arbejdsgruppe bestående af Erhvervsministeriet og

Justitsministeriet, som den tidligere regering nedsatte i 2018 med henblik på at undersø-

ge, hvorledes man kan sikre den ønskede beskyttelse af forbrugerne ved optagelse af de

såkaldte ’kviklån’?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Vanopslagh (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Vanopslagh@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lars Christian Lilleholt
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